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内容概要

本套《听力训练》遵循听力理解规律，着力培养学生运用恰当听力策略、形成良好听力习惯，从而逐
步提高英语听力水平、流畅进行英语交流的能力。

《听力训练》一共6册，每册l6单元，另编有4个复习测试单元。
单元结构安排科学合理。
难度循序渐进，内容环环相扣。

 Before Listening
 旨在通过阅读、预测、词汇练习等手段激活学生已有的相关知识，为下一步的听力理解做铺垫。

 Listening
 ·通过丰富多样的听力练习帮助学生理解听力材料内容，掌握各种听力技能。

·听力策略围绕听力材料展开，通过简要讲解并辅以拓展练习，切实提高学生运用各种听力策略的能
力。

 After Listening
含课文拓展练习、词汇复习、口语训练等，让学生在听懂课文的基础上，运用所学词汇或表达方式发
表观点、讲述自身经历等，从而进一步理解、消化所听内容。
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书籍目录

Unit 1 Taking Up the Challenge （passage）听力策略：重复出现的词或句和大意、主题有关Unit 2 An
AgeingWorld （passage）听力策略：问题、起因.后果和解决方案Unit 3 Heart Warmer （passage）听力策
略：根据故事的上文或铺垫预测故事的结尾Unit 4 Education （passage）听力策略：介绍教育体制的短
文的特点Tests Short ConversationsUnit 5 Loneliness （passage）听力策略：调查研究类新闻报道的特
点Unit 6 Flnding Peace of Mind （passage）听力策略：类比 Unit 7 Men and Women in Love （passage）听
力策略：对照差异Unit 8 True Love in a Relationship （passage）听力策略：定义Tests Long
ConversationsUnit 9 Economics of marriage （passage）听力策略：调查研究类新闻报道中的数据Unit 10
Studying, Abroad （passage）听力策略：益处有几条Unit 11 People and Their Living Places （passage）听力
策略：归纳要点⋯⋯
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章节摘录

　　Spain has beaten the Netherlands, 1-0 in extra time, to win its first World Cup football title. In a foul-plagued
World Cup final, Andres Iniesta was the big hero for Spain. The Barcelona midfielder collected a sliding pass from
substitute Cesc Fabregas and shot the ball past Dutch goalkeeper MaartenStekelenburg in the 116th minute of extra
time.The Dutch tried to slow Spain's passing game with rough, physical play English referee HowardWebb, a
former policeman, showed eight yellow cards to Dutch players, and Dutch defender John Heitenga was sent off the
field during extra time. But Spain received its share of yellow cards - five —— making this "the dirtiest" World Cup
final in history.Spain is only the third team, after Germany and France, to be world and European champion at the
same time. With the World Cup victor）; Spain snapped the Netherlands' 25-match unbeaten streak. 　　⋯⋯
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